



German American
Chambers of Commerce
Deutsch-Amerikanische
Handelskammern

Richtlinien für Auslandskrankenversicherungen | Guidelines for International Health Insurance (J-1-Visumsanträge für die Einreise in die USA) | (J-1 visa applications for entry to the U.S.)

1. Versicherungszeitraum von | Period of insurance coverage from: [Click here to enter a date.](#)
bis | to: [Click here to enter a date.](#)
2. Die amerikanischen Behörden (Department of State) verlangen von Teilnehmern eines J-1-Visumsprogramms den Nachweis einer Auslandskrankenversicherung, die mindestens die folgenden Leistungen abdeckt:
 - Medizinische Versorgung bis \$100.000 pro Unfall oder Krankheitsfall
 - Überführung der sterblichen Reste bis zu \$25.000
 - Ausgaben für die Rückführung in das Heimatland aus medizinischen Gründen bis zu \$ 50.000
 - Keine Eigenbeteiligung, die \$500 pro Unfall oder Krankheitsfall überschreitet

As per Department of State, program participants on J1 visa are required to have medical insurance coverage with the following minimum benefits:

- Medical benefits of at least \$100.000 per accident
- Repatriation of remains in the amount of \$25.000
- Expenses associated with the medical evacuation of the exchange visitor to his or her home country in the amount \$50.000
- A deductible not to exceed \$500 per accident or illness.

3. Teilnehmer müssen während des gesamten Programms versichert sein.

Sponsors require that their participants have insurance in effect during the period of the time they are in the sponsor's program.

4. Auslandskrankenversicherungen müssen den Nachweis folgender Einstufung erbringen.
(Hierbei geht es in erster Linie um die Garantie, dass die Versicherung nicht insolvent wird.):
 - Amerikanisches Rating:
 - ☐ A.M. Best rating von "A-" oder besser
 - ☐ oder Insurance Solvency International, Ltd. (ISI) rating von "A-I" oder besser,
 - ☐ oder Standard and Poor's Claims Paying Ability rating von "A-" oder besser,
 - ☐ oder Weiss Research, Inc. rating von B+ oder besser.
 - Alternativ: Bestätigung, dass die Versicherungspolice des Teilnehmers das volle Vertrauen und Ansehen seitens der Regierung des Heimatlandes des Teilnehmers genießt.

An insurance policy secured to meet the benefits requirements must be underwritten by an insurance corporation with

- US Rating:
 - ☐ an A.M Best rating of "A-" or above
 - ☐ or an Insurance Solvency International, Ltd. (ISI) rating of "A-I" or above,
 - ☐ or a Standard and Poor's Claims Paying Ability rating of "A-" or above,
 - ☐ or a Weiss Research, Inc. rating of B+ or above.
- Alternatively: The participant's policy is backed by the full faith and credit of the government of the exchange visitor's home country.

Hiermit bestätigen wir, dass die Versicherungspolice des Teilnehmers den J1 Richtlinien entspricht.
We hereby confirm that the insurance policy of the participant fulfills the J1 requirements.

[Click here to enter text.](#)

Versicherte Person | Insured Person

[Click here to enter text.](#)

Versicherungsnummer | Insurance Number

[Click here to enter a date.](#)

Datum, Unterschrift, Stempel des Versicherungsträgers | Insurance Company